
 

 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Τρίτη, 12 Μαρτίου 2024 
 
 
Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας κα Ζαχαράκη 
Σοφία 
 
Θέμα: «Επανειλημμένες οι αιτήσεις προς ένταξη του Δήμου Ερέτριας 
στο πρόγραμμα χορήγησης Σχολικών Γευμάτων για το έτος 2024-
2025» 
 
Σε συνέχεια προηγούμενης αναφοράς μου, καταθέτω ως νέα αναφορά την 
αίτηση Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων Δημοτικού Σχολείου και 
Νηπιαγωγείου του Δήμου Ερέτριας που ζητούν να ενταχθούν στη χορήγηση 
σχολικών γευμάτων. 
Ο Σύλλογος με την αίτησή του τονίζει ότι οι οικογένειες του Δήμου  
έχουν πληγεί από την ακρίβεια, την υποχρηματοδότηση των σχολικών 
μονάδων, την ανεργία, την οικονομική, την υγειονομική και την ενεργειακή 
κρίση και το ότι υπάρχουν μαθητές που δεν έχουν τη δυνατότητα να 
αγοράσουν το φαγητό τους από το κυλικείο του σχολείου. Παράλληλα, οι 
οικογένειές τους αδυνατούν να παρέχουν στα παιδιά τους θρεπτικό φαγητό 
απαραίτητο για να καλύψει τις αυξημένες ανάγκες για τη σωματική και 
διανοητική ανάπτυξη των παιδιών.  
 

Επισυνάπτεται η αίτηση του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων 
 

                                                                 Η καταθέτουσα βουλευτής 

Καζάνη Αικατερίνη 
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ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ ΚΑΙ 

ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ 1ου  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΚΑΙ 

2ου  ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟΥ ΕΡΕΤΡΙΑΣ 

  

 
 

 

 

Πληροφ. :  –   
Τηλ :  
Email : sillogos.gon.1dimotikou.eretrias@gmail.com  

   

ΠΡΟΣ:  

 

Βουλευτές Ευβοίας 
1. κ. Ζεμπίλη Αθανάσιο 

2. κ. Κεδίκογλου Β. Συμεών 

3. κ. Καραμπατσώλη Κωνσταντίνα 

4. κ. Κεδίκογλου Α.Συμεών 

5. κ. Καζάνη Αικατερίνη 
6. κ. Μαρίνο Γεώργιο 

 

  ΚΟΙΝ: Δ/ντρια 1ου Δημοτικού Σχολείου 

Ερέτριας, κ. Αναστασία Κακαβά 

 
 

ΘΕΜΑ: «Παροχή Σχολικών Γευμάτων στους Μαθητές του 1ου Δημοτικού 
Σχολείου Ερέτριας». 

 

Με την παρούσα επιστολή, θα θέλαμε να σας γνωστοποιήσουμε ότι,  

το 1ο Δημοτικό Σχολείο Ερέτριας αποκλείστηκε –για μία ακόμη χρονιά- 

από το πρόγραμμα παροχής σχολικών γευμάτων του Υπουργείου 

Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας. Το ίδιο συμβαίνει και κατά τα 

προηγούμενα σχολικά έτη, παρά τις προσπάθειες και τα αιτήματα που 

υποβάλλονται κάθε χρόνο από τη Διεύθυνση του σχολείου. 

Σήμερα, στο 1ο Δημοτικό Σχολείο Ερέτριας, φοιτούν 165 μαθητές, 

τέκνα οικογενειών που έχουν πληγεί από την ακρίβεια, την 

υποχρηματοδότηση των σχολικών μονάδων, την ανεργία, την οικονομική, 

την υγειονομική και την ενεργειακή κρίση. 

Υπάρχουν μαθητές που δεν έχουν τη δυνατότητα να αγοράσουν το 

φαγητό τους από το κυλικείο του σχολείου. Παράλληλα, οι οικογένειές 

τους αδυνατούν να παρέχουν στα παιδιά τους θρεπτικό φαγητό απαραίτητο 

για να καλύψει τις αυξημένες ανάγκες για τη σωματική και διανοητική 

ανάπτυξη των παιδιών.  
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Κατόπιν των ανωτέρω, απευθύνουμε αίτημα προς τους Βουλευτές 

Ευβοίας με την παράκληση να ενεργήσουν -με κάθε πρόσφορο μέσο- ώστε 

να συμπεριληφθεί και το 1ο Δημοτικό Σχολείο Ερέτριας στο Πρόγραμμα 

«Σχολικά Γεύματα» του Υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας. 

 

 

 




